



FRANCESCA TAUVETTE

OPERATIONS MANAGER - A WAY HOME CANADA

Hello! My name is Francesca Tauvette. As a representative on the National Council of Youth in Care Advocates, I provide a lens towards practice realities and into A Way Home Canada's research and strategic directives. I support the National Council in its movement to address the significant gaps in services and standards across the Provinces and Territories, and am inspired by the leading advocates' drive, passion and commitment to elevate and empower youth in care voices and needs from across the country.

I bring extensive professional experience to my role in the National Council, from working in the child welfare system, local community and program development, as well as partnering and relationship building with community entities for women, children and families. I have worked to serve those who are most vulnerable in rural settings, and throughout my time working in the child welfare system I have been mindful and concerned for the wellbeing of young people transitioning out of care.

In my current role at A Way Home Canada, I am responsible for overall project management of various initiatives over the organization including human resources, community engagement and contract management.



"I am inspired by the connection between all living beings, from human kind, our animal friends, and the Earth. If we can remind ourselves that we are impacted by one another, if we learn to take care of others, it will come back to us."

ABOUT A WAY HOME

The team at A Way Home Canada is small but mighty. The minds and hearts of these incredible individuals allow for a safe, vulnerable and cohesive workplace, that we can then channel into our relationships within the sector - with guidance, support and empathy. This enhances the services and supports to youth across Canada. A Way Home Canada has inspired communities and countries around the world to participate in a growing international movement for meaningful change for homeless youth.

The organization works with all orders of government, communities, services providers and philanthropy to create policy, investment and service environments that enables a shift away from simply "managing" the problem of youth homelessness through emergency services, to a more proactive, rights-based approach that focuses on prevention (stopping young people from becoming homeless in the first place) and helping those



FRANCESCA TAUVERTE

CONTINUED

who are homeless move into housing with supports as rapidly as possible in a safe and planned way. Our collective work is evidence-driven and solutions-focused. A Way Home works across sectors to ensure that they are co-creating solutions with people with lived experience of youth homelessness, service providers, researchers, policy makers, and funders.

Learn more about them [here](#).





FRANCESCA TAUVERTE

DIRECTRICE DES OPÉRATIONS - VERS UN CHEZ-SOI CANADA

Salut! Je m'appelle Francesca Tauvette. En tant que représentante au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge, j'offre une perspective sur les réalités de la pratique et sur la recherche et les directives stratégiques de Vers un chez-soi Canada. Je soutiens le Conseil national dans son mouvement pour combler les lacunes importantes dans les services et les normes dans les provinces et les territoires, et je suis inspirée par le dynamisme, la passion et l'engagement des principaux défenseurs à élever et à donner le pouvoir aux voix et aux besoins des jeunes pris en charge de partout au pays.

J'apporte une vaste expérience professionnelle à mon rôle au sein du Conseil national, de mon travail dans le système de protection de l'enfance, la communauté locale et le développement de programmes, ainsi que le partenariat et l'établissement de relations avec des entités communautaires pour les femmes, les enfants et les familles. J'ai travaillé pour servir les personnes les plus vulnérables en milieu rural, et tout au long de mon travail dans le système de protection de l'enfance, j'ai été attentive et préoccupée par le bien-être des jeunes pris en charge qui font la transition à la vie adulte.

Dans mon rôle actuel à Vers un chez-soi Canada, je suis responsable de la gestion globale de diverses initiatives au sein de l'organisation, y compris les ressources humaines, l'engagement communautaire et la gestion des contrats.



« Je suis inspirée par le lien entre tous les êtres vivants, du genre humain, nos amis les animaux, la Terre. Si nous pouvons nous rappeler que nous sommes impactés les uns par les autres, si nous apprenons à prendre soin des autres - cela nous reviendra. »

À PROPOS DE VERS UN CHEZ-SOI CANADA

L'équipe de Vers un chez-soi Canada est petite mais puissante. L'esprit et le cœur de ces personnes incroyables permettent un lieu de travail sûr, vulnérable et cohésif, que nous pouvons ensuite canaliser dans nos relations au sein du secteur - avec des conseils, du soutien itinérants. L'organisation travaille avec tous les ordres de gouvernement, les communautés, les fournisseurs de services et la philanthropie pour créer des environnements de politique, d'investissement et de service qui permettent de passer de la simple « gestion »



FRANCESCA TAUVERTE

SUITE DE LA PAGE PRÉCÉDENTE

du problème de l'itinérance chez les jeunes par le biais des services d'urgence, à une approche plus proactive, fondée sur les droits qui met l'accent sur la prévention (empêcher les jeunes de devenir sans abri en premier lieu) et aider ceux qui sont sans abri à emménager dans un logement avec des mesures de soutien le plus rapidement possible, de manière sûre et planifiée. Notre travail collectif est fondé sur des données probantes et axé sur les solutions. Vers un chez-soi Canada travaille dans tous les secteurs pour s'assurer qu'ils co-crésent des solutions avec des personnes ayant une expérience vécue de l'itinérance pendant leur jeunesse, ainsi qu'avec des fournisseurs de services, des chercheurs, des décideurs et des bailleurs de fonds.

En savoir plus sur eux [ici](#).

